



Council of the
European Union

038371/EU XXV. GP
Eingelangt am 18/09/14

Brussels, 18 September 2014

13233/14

Interinstitutional File:
2002/0280 (CNS)

JUR 643
VISA 231
COMIX 461

LEGISLATIVE ACTS AND OTHER INSTRUMENTS: CORRIGENDUM/RECTIFICATIF

Subject: Council Regulation (EC) No 453/2003 of 6 March 2003 amending Regulation (EC) No 539/2001 listing the third countries whose nationals must be in possession of visas when crossing the external borders and those whose nationals are exempt from that requirement
(OJ L 69, 13.3.2003, p. 10)

LANGUAGE concerned: **DE**

PROCEDURE APPLICABLE according to the Council Statement of 1975.

(The procedures are explained in Council document 5980/07 JUR 49, available in the official languages, together with a translation of the structure of this cover page.)

— Procedure 2(b) (obvious error in one language version)

TIME LIMIT for the agreement of the Presidency: 8 days

Any observations regarding this corrigendum should be notified to the Presidency:

Ms. Ornella Porchia and Ms. Rosalba Striani:

e-mail: giur@rpue.esteri.it

BERICHTIGUNG

der Verordnung (EG) Nr. 453/2003 des Rates vom 6. März 2003 zur Änderung der Verordnung (EG) Nr. 539/2001 zur Aufstellung der Liste der Drittländer, deren Staatsangehörige beim Überschreiten der Außengrenzen im Besitz eines Visums sein müssen, sowie der Liste der Drittländer, deren Staatsangehörige von dieser Visumpflicht befreit sind

(ABl. L 69 vom 13.3.2003, S. 10)

Seite 10 Artikel 1 Nummer 2

Statt:

"2. Ecuador und die Schweiz werden aus der Liste in Anhang I Teil 1 gestrichen."

muss es heißen:

"2. Ecuador und die Schweiz werden aus der Liste in Anhang II Teil 1 gestrichen."
